Bahrain Flour Mills Company B.S.C. 25 February 2025



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. 25 فتراير 2025



Bahrain Flour Mills Company B.S.C Announces its Financial Results for the Year ended 31st December 2024

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب تعلن نتائجها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024

البحرين – المنامة، 25 فبراير 2025 – تعلن شركة

Kingdom of Bahrain - Manama, 25th February 2025 - The Board of Directors of Bahrain Flour Mills Company B.S.C. (Al-Matahin) trading symbol (BFM), held their board meeting on Tuesday 25th February 2025, chaired by Mr. Basim AlSaie, Chairman of the Board of Directors. At this meeting, the Board took a number of decisions, including the approval of the Company's financial statements for the year ended 31st December 2024.

البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. (المطاحن)، رمز البحرين لمطاحن)، بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 25 فبراير 2025، برئاسة السيد باسم الساعي، رئيس مجلس الإدارة. واتخذ المجلس عددا من القرارات من ضمنها اعتماد البيانات المالية للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

Mr. Al Saie extended his sincere thanks and gratitude to the Board of Directors, the Executive Management and all the company employees for their support and continuous endeavors to achieve the best results under very challenging conditions, wishing Al-Matahin further progress and prosperity.

وتقدم الساعي إلى مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وجميع العاملين بالشركة بموفور الشكر والامتنان على دعمهم وسعيهم المستمر لتحقيق أفضل النتائج، في ظل ظروف صعبة جداً، متمنياً للمطاحن المزيد من التقدم والازدهار.

The Bahrain Flour Mills Company (BFM) announced its financial results for the year ended 31 December 2024, including the results of the last quarter. Bahrain Flour Mills Company achieved a net loss for the fourth quarter of BD (95,653), compared to a net profit of BD 895,494 for the same period in 2023.

هذا وقد أعلنت شركة البحرين لمطاحن الدقيق 31 (BFM) عن نتائجها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024. ومن ضمنها نتائج الربع الأخير حيث حققت شركة البحرين لمطاحن الدقيق صافي خسارة للربع الأخير (95,653) دينار، مقارنة مع صافي ربح 895,494 دينار من نفس الفترة من العام 2023.

Bahrain Flour Mills Company B.S.C. 25 February 2025



شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. 25 فتراير 2025

The decrease in the net profit for the fourth quarter of the year 2024 in comparison to the same period in 2023 is attributed to the decrease in investment income from listed securities besides booked depreciation for the new production line at the mill, in addition to the increase in other operating expenses.

ويعزى هذا الانخفاض في صافي الربح للربع الرابع من العام 2024 مقارنة بنفس الفترة من العام 2024 إلى الانخفاض في إيرادات استثمارات الأوراق المالية المدرجة، الى جانب تسجيل مخصصات الاستهلاك المتعلق بخط الانتاج الجديد في المطحنة بالاضافة الى الرتفاع في المصاريف التشغيلية الاخرى.

The Company reported Basic and Diluted profit per Share of fils 3.86 for Q4 2024 versus Basic and Diluted profit per Share of fils 35.75 for the same period in 2023.

وقد سجلت الشركة ربح أساسي ومخفض للسهم الواحد بقيمة 3.86 فلسًا للربع الرابع من العام 2024 مقابل ربح بقيمة 35.75 فلساً لنفس الفترة من العام 2023.

Operating loss for Q4 2024 was BD (322,841) versus BD (35,887) loss for the same period in 2023. The reason for the decrease in operating profits for the period is due to the increase in operating expenses followed by capitalization of the new mill project and the depreciation costs, in addition to lease cost provisions relevant to the leased land reserved for the planned new mill plant.

وبلغ إجمالي الخسارة من العمليات للربع الرابع من 2024 ما قيمته (322,841) دينار بحريني مقابل خسارة (35,887) دينار بحريني للربع الرابع من عام 2023. ويعود سبب انخفاض الارباح التشغيلية الى ارتفاع المصاريف التشغيلية التي تلت رسملة مشروع المطحنة الجديدة الى جانب مخصص استئجار أرض للمطحنة الجديدة المزمع تنفيذها.

With regards to sales in Q4 2024, BFM generated BD 1,868,459 versus BD 1,954,288 in Q4 2023 - decreased by 4%, basically, relevant to market demand on uncontrolled flour products and decrease in bran production.

وفيما يتعلق بالمبيعات خلال الربع الرابع من العام 1,868,459 حققت الشركة إيرادات بقيمة 1,954,288 دينار بحريني بالمقارنة مع 2028 - أي بانخفاض 4% ترتبط في الاساس على حجم الطلب على منتجات الطحين الغير مقيدة وانخفاض كمية النخالة المنتجة.

Bahrain Flour Mills Company B.S.C. 25 February 2025



شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. 25 فبراير 2025

For the year ended 31st December 2024, BFM has reported a Profit of BD 432,791 versus BD 2,501,179 for the same period in 2023 – decrease by 83%. The decrease in net income for the year 2024 in comparison to the year 2023 relates to the increase in the market valuation of equity investment and increase in operating & non-operating expenses, besides the increases on finance cost.

وبالنسبة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024، أعلنت الشركة عن صافي ربح بقيمة 432,791 دينار بحريني لنفس الفترة من عام مقابل 2,501,179 دينار بحريني لنفس الفترة من عام 2023 وذلك بانخفاض قدره 83%. ويعود سبب الانخفاض في صافي الربح للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024 مقابل العام 2023 إلى ارتفاع المصاريف التشغيلية والاخرى انفة الذكر الى جانب انخفاض القيمة العادلة لمحفظة الشركة الاستثمارية الى جانب ارتفاع مصاريف التمويل.

The Company recorded Basic and Diluted Earnings per Share of fils 17.43 for the period of the year 2024 versus fils 100.75 for the same period in 2023.

وقد سجلت الشركة عائد أساسي ومخفض للسهم الواحد بقيمة 17.43 فلسًا مقابل عائد بقيمة 100.75.

Operating loss for the year 2024 was BD (208,663) versus BD 488,989 for the same period in 2023.

وبلغ إجمالي الخسارة من العمليات خلال السنة المنتهية من العام 2024 ما مقداره (208,663) دينار بحريني من بحريني مقابل ربح مقداره 488,989 دينار بحريني من العام 2023.

BFM generated sales of BD 7,605,900 in 2024 versus BD 7,677,225 in 2023 - decrease by 1%.

وحققت الشركة خلال السنة المنتهية من العام 2024 مبيعات بقيمة 7,605,900 دينار بحريني بالمقارنة مع 7,677,225 دينار بحريني من العام 2023 – أي بانخفاض بلغ 1%.

The Company's total equity decreased by 1% to BD 26,863,596 compared with BD 27,076,425 as recorded on 31 December 2023.

شهد مجموع حقوق الملكية للشركة انخفاضاً بنسبة 1% ليصل إلى 26,863,596 دينار بحريني مقارنة مع 27,076,425 دينار بحريني كما هو بتاريخ 31 ديسمبر 2023.

Bahrain Flour Mills Company B.S.C. 25 February 2025



محبر شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. 25 فبراير 2025

The total assets for the year ended 31 December 2024 reached BHD 39,713,717 compared to BD 35,548,935 at the end of the same period in 2023, being an increase of 12% due to capitalization of new mill project and recording of new lease agreements that includes the planned new Mill land lease.

وبلغ مجموع الموجودات خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 مقدار 39,713,717 دينار بحريني، مقارنة مع 35,548,935 دينار بحريني للعام 2023، وذلك بارتفاع قدره 12% نظرا لرسملة مشروع المطحنة الجديدة و تسجيل عقود الايجار الجديدة والمتضمنة لإيجار أرض المطحنة الجديدة المزمع تنفيذها.

In line with results, the Board of Directors has recommended the distribution of a cash dividend of BHD 620,620 equivalent to 25% of its paid-up capital, subject to approval by the General Assembly and regulators.

تماشياً مع النتائج المالية، أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بقيمة 620,620 دينار بحريني بنسبة 25% من رأس مال الشركة المدفوع، خاضعة لموافقة الجمعية العمومية والجهات الرقابية المختصة.

The Chairman of the Board of Directors extended deepest thanks and appreciation to the wise leadership in Bahrain, for their continuous support and encouragement to the food sector in Bahrain and to Al-Matahin Company for providing access to this important and subsidized food commodity to the citizens and residents of the Kingdom

وأخيراً أعرب السيد رئيس مجلس الإدارة عن أسمى مشاعر الشكر والامتنان إلى القيادة الرشيدة في البحرين حفظهم الله ورعاهم، وذلك لدعمهم وتشجيعهم المستمر لقطاع الغذاء في البحرين ولشركة المطاحن لتوفير هذه السلعة الغذائية المهمة والمدعومة للمواطنين والقاطنين في المملكة.

The full set financial statements for the year ended 31st December 2024 and the press release are available on Al-Matahin and Bahrain Bourse's website.

تنوه شركة البحرين لمطاحن الدقيق للسادة المساهمين بأن البيانات المالية للسنة المنتهية 31 ديسمبر 2024 والخبر الصحفي متوفران على الموقع الإلكتروني للشركة وبورصة البحرين.